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　　　　Cash donation to Watchdog via any 7-Eleven store in Hong Kong
經全港7-11便利店捐款予「監護者」
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Please show the above Watchdog Charity Barcode to cashiers when making donation
 (any amount within HK$ 5000 per transaction)
請連同以上「監護者」慈善條碼到7-11便利店捐款 (每次交易金額不設下限，最多HK$5,000)
Tax deductible receipt will be issued for donation of HK$100 or above 
捐款HK$100或以上均可獲發「監護者」正式收據以申請稅款減免

To obtain Watchdog official receipt, please send us the 7-Eleven receipt along with your below information
請寄回7-11收據連同以下資料予「監護者」以便發出正式收據
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Request for Official Receipt
正式收據

To致
:
Watchdog Early Education Centre監護者早期教育中心


G/F, 12 Borrett Road, Central, HK中環波老道12號地下
Fax傳真
: 2522 0734
Donor Information 捐款人資料 :

Name 姓名
:








Tel     電話
:








Email 電郵
:








Donation receipt mailing address 捐款收據郵寄地址 :
Acknowledgement Details 鳴謝詳情
( Please use the following name(s) in all acknowledgements本人希望以下列名稱刊登於鳴謝刊物內
( Contribute anonymously本人 / 本公司希望以「無名氏」的稱謂刊登於所有鳴謝刊物內。
You prefer to receive Watchdog news by你希望透過什麼途徑收取「監護者」的資訊　  ( Post郵寄    ( Email電郵Your personal data will be kept confidential.  Data collected will be used for fostering communications for Watchdog.  Please inform us in written if you do not receive further news about us. 
你的個人資料將會絕對保密。「監護者」將運用你的資料保持與本會通訊用途。如不欲繼續收到本會通訊，請書面通知我們。
Thank you for your generous support to Watchdog! 感謝您慷慨支持我們!
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Watchdog is agency members of 「監護者」為以下機構會員：

Inland Revenue Ref number�稅局檔案編號:91/1905














Please attach the original �7-Eleven receipt here �(fax submissions may be required to provide original receipt for verification)





請貼上7-11正式收據


(如以傳真交回此表，中心可能會要求收據之正本以作核實)
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